
 

Ledermøte - Rotarydistrikt 2260 

Distriktsrådsmøte nr 3/10-11 

3.3.2011 kl 16.30 – 20.30  Sted: Ignarbakke, Enebakk 

Innkalt av: DG Lena J. 

Mjerskaug  
 

Ordstyrer: 

DG Lena J. 

Mjerskaug 

 Referent: Distriktssekretær Per 

Kongsnes 

Deltakere:  

 

 

 

Forfall: 

 

Inviterte: 

 

Inviterte, 

ikke delta-

kende: 

Lena Mjerskaug, Steinar Wøllo, Åge Bjor, Ole Ludvik Kleven, Svein-Erik 

Dippner, Johan Hovdedalen og Herman Stabell (måtte forlate møtet etter be-

handlingen av første del av sak 18). 

 

Jan Eddie Tinlund og Svein Ivar Hansen. 

  

Terje Strømsæther, Arne Pedersen, Rolf Nesteng, Jan Snare, Jan Sverre Hans-

sen og Per Kongsnes. 

Ulf Henriksen, Distriktspresident Inner Wheel, Marit Kleven, Distriktspresi-

dent Rotaract, Charlotte Ruste, Grethe Giltvedt, Svein-Erik Moe, Ole Wæhre, 

Jan Vatn, Halvor Kise, Rune Magnussen, Elsa Nysveen, Einar Engebretsen, 

Per Rismark, Egil Hopland, Mohasina Syed,  Rolf Theil, Tore Gulbrandsen, 

Ole Larmerud, påtroppende opplæringsleder Einar Bergum. 
 

Sak Oppfølging 

Nr Tittel/emne Hvem Frist 

14/10-11 Velkommen 

DG ønsket velkommen til det utvidede distriktsrådsmø-

tet. 

Protokollen fra distriktsrådsmøtet 18. november ble 

godkjent uten merknad. 

Protokollen fra styringsgruppemøtet samme dato ble 

godkjent med merknad om datoen skulle være 18. og 

ikke 19. november.. 

  

15/10-11 Gjensidig informasjonsutveksling/oppdatering 

Rotary International 

DG orienterte om at hun hadde bedt RI om at de ulike 

e-poster/informasjoner som sendes ut ble ”adressert”, 

slik at hun kunne vite hvem som mottar informasjonen 

direkte, og dermed slippe å belemre andre med videre-

sendte e-poster adressatene allerede hadde mottatt. 

Norge har i dag ett medlem i RIs styre, Barry 

Matheson. Vi bør alle benytte oss av den ”muligheten” 

dette gir. Hovedpunktene fra styremøtene legges ut på 

rotary.org og kan leses der. 
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Sak Oppfølging 

Nr Tittel/emne Hvem Frist 

I RI foregår det uformelle diskusjoner mht å justere 

måten å registrere frammøte på, eventuelt å fjerne dette 

helt. Dette er imidlertid et spørsmål som evt vil bli be-

handlet av Lovrådet i 2013. 

Invitasjon til utprøving av ulike forsøk i form av pilot-

klubber er utsendt fra RI til klubbene i distriktet. Det 

eneste forsøket som vakte noen interesse, var Corporate 

membership, men da det ble klart at forsøket innebar at 

4 personer fra bedriften alltid måtte møte, og ikke kun-

ne erstattes av andre ledere i bedriften, ble også dette 

forsøket uinteressant for klubben i 2260. 

Fristen for å nominere noen til Significant Achievement 

Award går ut 15. mars. Dette er en hedersbevisning for 

klubber som har gjennomført et enestående prosjekt i 

sitt lokalsamfunn. Det ble foreslått eventuelt å nomine-

re Halden Rk for sitt prosjekt knyttet til Fredriksten 

festning. 

Fra RI er det kommet anmodning om at flest mulig pre-

sidenter melder seg på soneinstituttet for sonene 15 og 

16 som finner sted 7. – 10. oktober i Lillestrøm. Insti-

tuttet har egen hjemmeside 

http://rotaryinstitute2011.rotary.no. 

 

NORFO 

DG Lena er gått inn i styret for NORFO etter at et annet 

styremedlem har trukket seg. 

DG ga en orientering om forrige styremøte og budsjett-

prosessen i NORFO. 

På førstkommende styremøte skal styret utnevne ny 

administrator for Handicamp 2012. 

 

Jan Snare fra område G 

orienterte fra klimaseminaret som rotaryklubbenes kli-

magruppe og ordførerne på Nedre Romerike hadde ar-

rangert. På dette seminaret fikk klubbene gitt en rede-

gjørelse for hva Rotary står for, og de fikk mange posi-

tive tilbakemeldinger på sitt engasjement for Rotarys 

samfunnsansvar. Han understreket at klimagruppen var 

villig til å stille opp også i andre klubber for å orientere 

om arbeidet de gjorde. 

Arne Pedersen fra område E 

I tilknytning til redegjørelsen fra Jan S. orienterte han 

om at universitetet på Ås drev forskning for å finne 

enkle løsninger til bruk under flomkatastrofer. Med 

utgangs punkt i flomkatastrofen i Pakistan mente han et 

http://rotaryinstitute2011.rotary.no/
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Sak Oppfølging 

Nr Tittel/emne Hvem Frist 

prosjekt i samarbeid med universitetet kunne være in-

teressant for klubbene i området. Han ønsket å arbeide 

videre med dette, men pekte på at det forutsatte også å 

skaffe seg gode kunnskaper om/fra det pakistanske mil-

jøet i Norge. 

Han ga uttrykk for en viss frustrasjon over vanskene 

med å få enkelte klubber til å gjøre det de skal. 

Rolf Nesteng fra område A 

refererte fra drøftingene i Tune Rk om etablering av 

Facebook som spesielt interessant møteplass for med-

lemmene. 

Tune hadde bestemt seg for ikke å gå inn på en slik 

løsning. 

Flere av de som uttalte seg i diskusjonen, pekte på at 

det ville være nødvendig med en egen ansvarlig ”redak-

tør” for det som ble lagt inn på slike sider, dersom D-

2260 skulle etablere en Facebook-side. 

 

16/10-11 Ny guvernør for distriktet for 2013 – 2014 

DG og nominasjonskomiteens leder Åge Bjor redegjor-

de for situasjonen slik den framkommer i referatet fra 

Presidentenes midtveismøte og i månedsbrev nr. 8. 

Det er foreløpig ikke kommet noen kandidater, og no-

minasjonskomiteens leder vil ta direkte kontakt med 

klubber. 

AG-ene oppfordres til å bidra mht å etterlyse/motivere 

klubbene til å finne kandidater. 

 

 

 

Åge B. 

 

 

 

Snarest 

17/10-11              Ny organisering av Distrikt 2260 

Framlagte dokumenter 

1 Notat av 17.2.2011 fra Stabell og Kleven 
m

/vedlegg 

Under diskusjonen ble det reist spørsmål om det i de 

vedtatte vedtektene fra Generalforsamlingen september 

2010 var tatt inn forutsetningene som lå i forslaget til 

overgangsordninger. 

 

Vedtak: 

DG og distriktssekretæren ser nærmere på vedtakene 

fra generalforsamlingen og vurderer om det er tatt nød-

vendig hensyn til de foreslåtte overgangsordningene, 

eller om det må foretas en revisjon for framleggelse på 

neste generalforsamling. 

Saken fremmes eventuelt på neste distriktsrådsmøte. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lena 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Snarest 
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Sak Oppfølging 

Nr Tittel/emne Hvem Frist 

18/10-11 Gjennomgang av distriktet 5 fokusområder for in-

neværende år 

Herman Stabel orienterte om RF (fokusområde 1) 

Ca 68 % av det budsjetterte beløpet for distriktet er 

kommet inn. De fleste klubbene har en positiv holdning 

om at distriktets mål er det samme som RIs: å betale 

100 $ pr. rotarianer pr. år, men vi er ikke helt i mål med 

dette. 

Alle innbetalinger over NOK 500,- gir rett til skattefra-

drag.  Beløpet som vi har disponibelt for kommende år 

for District Simplified Grants (DSG) er ca 7 000 $, og 

for Matching Grant (MG) 28 415 $. 

Til nå har distriktet betalt inn 57 000 $ til Annual Gi-

ving, hvillket blir 28 $ pr capita. 

I tillegg er det kommet inn 55 000 $ til Polio, til sam-

men  

112 000 $ som gir et beløp på 60 $ pr hode. 

Alle bidragene fra distriktet til PolioPlus siste kampanje 

med oppstart 01.12. 2007 er på totalt 181 500 $. 

Klubbene har nok lagt inn betaling pr. 1. mars. De som 

ikke har ordnet med dette, vil få en purring ca. 10. 

mars. 

Fram til 20. mars vil bidraget utgjøre kr 205 pr. medlem 

over to år. 

Komiteen har sagt seg villig til å besøke klubber for å 

orientere om RF, og foreløpig er det ingen som har fått 

avslag på en slik henvendelse. 

Per Rismark overtar Hermans rolle når han avslutter 

arbeidet. 

Møtet ga uttrykk for at det var godt fornøyd med mål-

oppnåelsen i RF.  Herman mente distriktet var godt 

forberedt på gjennomføringen av Future Vision Plan fra 

2013. 

 

Johan Hovdedalen orienterte om RYLA og Rotaract 

(fokusområdene 2 og 4) 

RYLA: Årets seminar som går 10. – 13. mars er fullt-

egnet med 66 påmeldte.  

RYLA-komiteen vil skifte mannskap før neste arrang-

ement, men det er ønskelig å holde fast på Fredriksten 

som arrangementssted. 

Rotaract. I denne underkomiteen har det pga alvorlig 

sykdom i familien vært liten aktivitet, og Hovdedalen 

hadde ikke fått noen tilbakemeldinger. (DG har aksep-

 

 

 

 

RF-ansvar-lig 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Komité for 

distriktsprogr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fort-

løpende 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fort-

løpende 
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Sak Oppfølging 

Nr Tittel/emne Hvem Frist 

tert at leder prioriterer familien i en slik situasjon.) 

DG mente at en under forsøket på å gjenopplive Fred-

rikstad-klubben burde engasjere seg i høgskolemiljøet. 

Hun ba også om at det snarest ble avklart hvilken me-

todikk og strategi vi følger overfor Rotaract. 

 

Åge Bjor orienterte om etablering av nye klubber (fo-

kusområde 5) 

Åge Bjor som distriktet kontaktperson for dette temaet 

kommenterte det oversendte notatet datert 2. mars med 

synspunkter på /vurderinger av muligheter for å etable-

re nye klubber. 

DG fant ikke at det var mulig å trekke noen konklusjon 

av notatet. Det må lages en faktaanalyse av samfunns-

forholdene i de respektive områdene som grunnlag for 

en konklusjon. Slik analyse foreligger ikke. 

I tillegg bør foreliggende forskningsresultater samt RIs 

retningslinjer for etablering av klubber samt tips og råd 

(”best practice”) synliggjøres. 

 

 

 

 

Medl.-utvikl.- 

komité 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fort-

løpende 

19/10-11 Erfaringer fra parallellsesjonene på midtveismøtet 

Ole-Ludvik Kleven om Rotaryskolen  

Kleven hadde lagt fram et notat som også hadde med 

oversikt over nye emner som var lagt inn på Rotarysko-

len. I tillegg refererte han til innspill som gikk på at 

nyheter som kom på dette nettstedet, burde sendes 

klubbpresidentene, og at det burde påføres dato for 

eventuelle oppdateringer, og påføres hvem som hadde 

ansvar for tekstene. 

Spørsmål om etablering av søkefelt vil bli tatt oppmed 

DICO. 

Det vil også bli vurdert å lage arbeidsoppgaveoversikt 

for komitéledere og halvårsrapport for tilbakemelding 

om framdrift. 

 

Svein-Erik Dippner om medlemsutvikling  

Fra 30. juni 2010 og til utgangen av februar har distrik-

tet hatt en nette nedgang på 40 medlemmer. Februar 

representerer en ”rekord i nyere tid” med bare 2 med-

lemmer i avgang. 

Endringene i medlemstallet varierer ganske sterkt. 7 

klubber står for et netto frafall på 31 medlemmer. I til-

legg har vi mistet 12 ved dødsfall. Konklusjonen er 

derfor at tilstanden i de fleste klubbene ikke er så verst. 

 

 

Oppl. og 

kom-munik. 

komité 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kom. for 

medl.-utv. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fort-

løpende 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fort-

løpende 
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Sak Oppfølging 

Nr Tittel/emne Hvem Frist 

Klubbenes/distriktets hjemmesider 

DG orienterte om den kontakten som hadde vært/var 

mellom henne og DICO vedrørende dette temaet. Hun 

ga uttrykk for at hun ikke var fornøyd med distriktets 

hjemmeside pga den høye brukerterskelen. Det er be-

vilget penger til at D-2260 i inneværende år kan gå over 

til Web Computings plattform. DG vil i samarbeid med 

DGE foreslå at budsjettmidlene overføres til neste år, 

dersom arbeidet ikke lar seg gjøre i inneværende år. 

Møtet ga støtte til at distriktets hjemmeside omarbeides 

i tråd med NORFOs side, som driftes av Web Compu-

ting, og som også 2260 deltar i finansieringen av. 

 

 

 

 

 

 

 

DICO 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Snarest 

 

20/10-11 Planlegging av rotaryåret 2011 – 2012 inkl. organi-

sering 

DGE Steinar pekte på at de foreslåtte overgangsord-

ningene skapte problemer for hans etablering i og med 

at han i hovedsak hadde alle funksjonene på plass (RY-

LA-teamet mangler). Han orienterte også om at Rota-

ract var tatt ut av hans fokusområder. 

 

  

 

 

 

 

I tillegg til de dokumenter som omtales under de enkelte sakene, var følgende oversendt i forkant av mø-

tet: 

 Endelig utgave av ”Godtgjørelse for tillitsvalgte”, må korrigeres for feil dato i henvisningen 

 Ny utgave av RIs strategiske plan  

 

 

Flateby, 8. mars 2011 

 

 

Per Kongsnes 

distriktssekretær 2010-2011 


